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Protokół nr LXXIII 
 

z LXXIII Sesji Rady Miejskiej w Brwinowie, która odbyła się 11 stycznia 2024 roku w sali 

konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie. Obrady rozpoczęto o godz. 17:05,  

a zakończono o godz. 19:40 tego samego dnia. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył LXXIII 

Sesję Rady Miejskiej w Brwinowie witając wszystkich zgromadzonych.  

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad LXXIII 

Sesji Rady Miejskiej w Brwinowie. Informując jednocześnie, że obecnych jest 13 Radnych, 

czyli podejmowane przez Radę Miejską rozstrzygnięcia będą prawomocne. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 

w obrębie 23 w Brwinowie, gm. Brwinów (RM0006.866.2023); 

5.2. wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Brwinów w Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania  „Zielone Sąsiedztwo” (RM0006.876.2024); 

5.3. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów 

(ul. Dzika) (RM0006.877.2024); 

5.4. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 

2023 roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brwinów na lata 2024-

2034 (RM0006.873.2024); 

5.5. zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 

20 grudnia 2023 r. (RM0006.874.2024); 

5.6. wyrażenia zgody na zawarcie umowy kredytu i zaciągnięcie zobowiązania 

(RM0006.875.2024). 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński przedstawiając informacje o przetargach 

uruchomionych oraz o zakończonych. W szczególności o rozstrzygniętym przetargu na budowę 

szkoły w Parzniewie wraz z zagospodarowaniem terenu. Jak również o przetargu, który wyłonił 

od początku roku nowego wykonawcę na odbiór odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości. Zakończono remont i modernizację budynku po Ośrodku Kultury przy  

ul. Wilsona i odbyły się konsultacje z organizacjami pozarządowymi w celu omówienia 

sposobu funkcjonowania tego budynku dla społeczników. Przeprowadzono odbiór końcowy 

budynku Biblioteki Publicznej przy ul. Grodziskiej 10a, a otwarcie zaplanowano na 2-3 marca 

br. 
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4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej 

 

Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki informując, że do Biura Rady wpłynęła 

uchwała Rady Gminy Baboszewo w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 

z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw kodeksu 

postępowania cywilnego, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych ustaw 

powiązanych. Dodatkowo Przewodniczący przypomniał radnym o obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych na koniec kadencji, który upływa na dwa miesiące przed końcem 

kadencji tj. 29 lutego. 

 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

 

5.1. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego  

w obrębie 23 w Brwinowie, gm. Brwinów (RM0006.866.2023). 

 

Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Iwona Grzybczyk-Kostrzewska 

przedstawiła projekt uchwały informując jednocześnie, że w okresie wyłożenia planu nie 

wpłynęły do niego żadne uwagi. 

 

W zastępstwie nieobecnych Przewodniczącego i zastępcy przewodniczącego Komisji 

Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów pozytywną opinię Komisji przedstawił Radny 

Zbigniew Bartosik. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego  

w obrębie 23 w Brwinowie, gm. Brwinów (RM0006.866.2023). 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Lidia Iwoła, Małgorzata 

Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, 

Marek Winiarski 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Guzik, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, Rafał Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.2. wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Brwinów w Stowarzyszeniu Lokalna 

Grupa Działania „Zielone Sąsiedztwo” (RM0006.876.2024). 

 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych i Porządku Publicznego Marta 

Bartos poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

 

Głos zabrał Radny Karol Kühn pytając czy z tytułu przynależności do stowarzyszenia będą 

ponoszone jakieś koszty składek członkowskich. 
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Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że od początku stowarzyszenia w roku 2008 

była składka członkowska i jest ona nadal. Jest to składka pozwalająca funkcjonować 

stowarzyszeniu, a jednocześnie zapewnia czasami wymagany wkład własny. Składka do tej 

pory była na poziomie kilkunastu tysięcy złotych, aktualnie jest to ok 28 tysięcy złotych. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia woli kontynuacji członkostwa Gminy Brwinów w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa 

Działania „Zielone Sąsiedztwo” (RM0006.876.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Lidia Iwoła, Małgorzata 

Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, 

Marek Winiarski 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Guzik, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, Rafał Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.3. nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów 

(ul. Dzika) (RM0006.877.2024). 

 

Radny Zbigniew Bartosik przedstawił pozytywną opinię tego projektu uchwały wydaną przez 

Komisję Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów. 

 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Środowiska Aldona Górniak przedstawiła pozytywną 

opinię tego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy drodze wewnętrznej, położonej w miejscowości Żółwin gmina Brwinów (ul. 

Dzika) (RM0006.877.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Małgorzata Jabłońska, 

Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, Zbigniew 

Kurządkowski, Paweł Nyc, Sławomir Rakowiecki, Firmin Słojewski, Marek Winiarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Lidia Iwoła, Michał Segit 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Guzik, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, Rafał Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta. 
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5.4. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.873.2024). 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński poinformował, że projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany na Komisji Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów, a autopoprawki  

są jedynie porządkowe ze względu na konieczność wprowadzenia środków dla 

Środowiskowego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Skarbnik Gminy Elżbieta Dolota przedstawiła autopoprawki do WPF oraz do Budżetu. 

 

Radny Zbigniew Bartosik poinformował, że oba te projekty uchwał zostały pozytywnie 

zaopiniowane przez Komisję Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów. Dodatkowo 

zasygnalizował, że na Komisji został wniesiony wniosek o zmianę zapisów w uchwale 

budżetowej. 

 

Głos zabrał Radny Adam Adamczyk zwracając się do radnego Zbigniewa Bartosika,  

że w związku z zasygnalizowaną potrzebą złożenia wniosku o zabezpieczenie środków  

w budżecie na korektę dokumentacji ulicy Nadarzyńskiej, to radny Zbigniew Bartosik ma 

pomysł na źródło finansowania niewymagające korekty wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Radny Zbigniew Bartosik zapewnił, że tak właśnie jest i wystąpi z wnioskiem podczas 

procedowania nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 roku 

w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej Gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.873.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Lidia Iwoła, Małgorzata 

Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, 

Marek Winiarski 

NIEOBECNI (5) 

Andrzej Guzik, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, Rafał Wysocki, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.5. zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.874.2024). 

 

Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik składając wniosek jako propozycję wprowadzenia 

nowego zadania inwestycyjnego polegającego na opracowaniu zamiennej dokumentacji 

projektowej rozbudowy drogi gminnej w ciągu ulicy Nadarzyńskiej w miejscowości Kanie  

i Otrębusy wraz z infrastrukturą techniczną. Uzasadniając tę konieczność faktem, że obecny 

projekt wzbudza obiekcje wśród mieszkańców co do formy i kształtu skrzyżowania w formie 

ronda, ulicy Nadarzyńskiej i Leśnej. Mieszkańcy stwierdzają, że natężenie ruchu w tym miejscu 



str. 5 
 

nie wymaga tak bardzo radykalnych zmian w zakresie rozwiązań technicznych. Kolejną rzeczą, 

na którą zwracają uwagę mieszkańcy to koszty, które będą ponoszone ze względu  

na wywłaszczenie właścicieli działek, aby poszerzyć pas drogowy. Poinformował również,  

że kontaktował się z wykonawcą aktualnego projektu i on wskazał kwotę 120 000 złotych 

brutto na przygotowanie zamiennej dokumentacji. Precyzując wniosek podał,  

że sformułowanie wniosku wymaga zmian w samej uchwale jak i załącznikach 2 i 3. 

Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zwracając się do Pani Skarbnik  

z pytaniem czy na tym etapie wystarczy jak zostanie wskazana kwota z jakiego zadania zostanie 

zdjęta, a na jakie zostanie przeniesiona, a już w samych załącznikach później Pani Skarbnik 

pomoże wprowadzić zmiany. 

Radny Zbigniew Bartosik przedstawił wniosek „w §4 uchwały w tiret numer jeden tj. w dziale 

600, rozdział 616 §427 Drogi gminne zmniejsza się plan wydatków o 120 000 zł do kwoty 

2 880 000 zł, natomiast w tiret numer dwa tj. w dziale 600 rozdział 616 §605 Drogi gminne w 

punkcie 28 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pod tytułem „Opracowanie zamiennej 

dokumentacji projektowej rozbudowy drogi gminnej w ciągu ulicy Nadarzyńskiej  

w miejscowości Kanie i Otrębusy wraz z infrastrukturą techniczną na odcinku od kilometra 

około 0+147 do kilometra około 0+340”, zwiększa się plan wydatków o kwotę 120 000 złotych. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński składając wniosek natury prawnej, że nie można 

głosować tak sformułowanego wniosku, ponieważ są przenoszone środki z wydatków 

bieżących do wydatków inwestycyjnych, a tego typu zmiana wymaga wcześniejszej zmiany 

Wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Głos zabrała Radna Marta Bartos pytając o kwotę 120 000 złotych, która miałaby być 

przeznaczona na nowy projekt, a może na tym etapie wystarczy przygotować za mniejsze 

pieniądze jedynie jakąś koncepcję jakby to skrzyżowanie wyglądało. Głównym problemem 

tego ronda jest wywłaszczenie jednego z mieszkańców, który najbardziej protestował. Obecnie 

nawet nie wiemy na ile zmiana formy skrzyżowania spowoduje, że będzie nadal wywłaszczany 

i jaka byłaby różnica tego wywłaszczenia. Bo może się okazać, że pomimo zmiany formy 

skrzyżowania nic się nie zmieni w zakresie wywłaszczenie, to wróci temat czy mieszkańcy  

nie będą woleli mieć jednak rondo. 

 

Głos zabrał Radny Dariusz Krzemiński odnosząc się do słów radnej Marty Bartos, 

wskazując, że wywłaszczenie dotyczy dwóch mieszkańców, a 320 osób podpisało się, bo nie 

chcą aby rondo zostało wybudowane. Więc nie wywłaszczenie tutaj gra główną rolę, a ta lista 

podpisów nie jest przeciwko temu, aby dwie osoby zostały wywłaszczone. Jako mieszkaniec 

Kań popiera mieszkańców, bo nie chcą oni takich zmian komunikacyjnych jakimi są ronda  

na niewielkich uliczkach z małym natężeniem ruchu. Jeśli chodzi o kwotę 120 000 złotych, 

która mogłaby się wydawać jako dodatkowy koszt po stronie gminy, to należy zwrócić uwagę 

i sprawdzić jaki zwiększony będzie koszt inwestycji budowy ronda, z którego mieszkańcy nie 

będą zadowoleni. Przecież wszystkie inwestycje przeprowadzane przez Gminę są dla 

mieszkańców, a nie na ich szkodę, i tutaj dostaliśmy wyraźny sygnał czego mieszkańcy 

oczekują. 

 

Głos zabrał Radny Adam Adamczyk dziwiąc się przedmówcy składającemu wniosek, że jest 

zaskoczony tym, że zmiana, która jest w tej chwili proponowana w przedmiocie wniosku ze 

względów formalnych nie może dojść do skutku. Gdyż dla radnego z wieloletnim 

doświadczeniem powinni być oczywiste, że taka modyfikacja kosztów umieszczonych w WPF 

powinna być zrobiona na etapie uchwały o WPF. Więc nie bez powodu przy procedowaniu 

poprzedniego projektu uchwały wystąpiłem z zapytaniem czy wniosek dotyczący tego 
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problemu nie będzie wymagał zmiany WPF-u, bo na tamtym etapie było kilka wariantów aby 

dokonać zmian. Natomiast teraz jest bardzo ograniczone pole manewru, więc 

zaproponowałbym 120 000 złotych na nowe zadanie inwestycyjne, po zdjęciu z zadania 

dotyczącego rozbudowy ulicy Pałacowej, gdyż to zadanie nie mieści się w WPF. 

 

Głos zabrała Radna Marta Bartos gdyż została źle zrozumiana w poprzedniej wypowiedzi, 

bo nie sugerowała, że jest wyłącznie za rozwiązaniem budowy ronda, a jedynie aby, posiadając 

dwa rozwiązania, czyli aktualny projekt ronda oraz koncepcję skrzyżowania spotkać się  

z mieszkańcami, przedstawić obie propozycje i wtedy po wysłuchaniu argumentów 

mieszkańców podjąć decyzję. 

 

Głos zabrał Radny Michał Segit popierając głos Radnej Marty Bartos aby rozważyć na ile da 

się formalno-technicznie i w jakim zakresie przyjąć nieinwazyjne rozwiązanie w postaci 

skrzyżowania prostego wyniesionego. Na tym etapie sama koncepcja by w zupełności 

wystarczyła, bo jeśli chodzi o koszt 120 000 złotych to wygląda trochę na wygórowany 

zważywszy, że cały dotychczasowy projekt kosztował niecałe 70 000 złotych. 

 

Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik wskazując, że w proponowanej kwocie byłyby dwie 

koncepcje, które wskazywałyby jakie powierzchnie należałoby pozyskać dla tych rozwiązań. 

Dodatkowo przyznał się, że „dał plamę” przy składaniu wniosku w zakresie wskazania 

wydatków. Nadmienił również, że nie ma konieczności dokonywania na cito zmian podczas 

obecnej sesji, bo można to przygotować i na spokojnie wprowadzić przy kolejnej zmianie 

uchwały na następnej sesji Rady Miejskiej, ale jeśli miałoby to nastąpić na bieżącej to zgadza 

się z propozycją, że dobrym rozwiązaniem będzie zdjęcie środków z ulicy Pałacowej. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zwracając uwagę na fakt, że zbyt łatwo 

szafuje się pieniędzmi z budżetu, gdy już raz zostały wydatkowane na projekt tego 

skrzyżowania, i z drugiej strony proszę zwrócić uwagę, że w tym roku na projekty w Kaniach 

jest zaplanowane w budżecie „górką” pół miliona złotych. Patrząc z technicznego punktu  

to koncepcja budowy skrzyżowania w formie ronda zawsze jest bezpieczniejsza od 

skrzyżowania klasycznego nawet wyniesionego. Dodatkową sprawą jest jeszcze płynność 

ruchu przy zastosowaniu skrzyżowania w postaci ronda, bo obecnie rozmawiamy o znikomym 

ruchu pojazdów w tamtym miejscu, ale trzeba sobie zdawać sprawę, że to natężenie będzie 

wszędzie wzrastać, także w Kaniach i Otrębusach. 

 

Głos zabrał Radny Adam Adamczyk mówiąc, że dyskusja wyższości jednego rozwiązania 

skrzyżowania nad drugim odbyła się dość burzliwie na ostatniej Komisji Inwestycji, 

Gospodarki Komunalnej i Finansów. Natomiast jeśli chodzi o wypowiedź, że nie ma 

konieczności dokonywania zmiany na tej sesji, i że można na spokojnie wrócić do tego tematu 

na kolejnej sesji, to jednak namawia radnych, aby tę decyzję dzisiaj podjąć, podtrzymując 

jednocześnie złożony przez siebie wniosek. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że wykonawca projektu na ulicę 

Nadarzyńską został wyłoniony już w 2021 roku w formie przetargu za kwotę 211 000 złotych. 

Rozeznanie cenowe co do przygotowania ewentualnej nowej koncepcji nie było 

przeprowadzone przez Urząd, a jedynie przez radnego Zbigniewa Bartosika, i muszą Państwo 

wiedzieć, że ten sam projektant, który został wyłoniony w poprzednim przetargu nie może 

wykonać kolejnej wersji projektu, no chyba, że wygra w kolejnym postępowaniu 

przetargowym. Natomiast jeśli chodzi o kwestie wywłaszczeniowe to jest to nieuniknione, gdyż 

trzeba w to skrzyżowanie włączyć ulicę Poranną, która dochodzi pod kątem ok 30 stopni. 
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Burmistrz omówił techniczne aspekty związane z dwoma ewentualnymi wersjami 

skrzyżowania. 

Na koniec zwrócił jeszcze uwagę, że ulica Pałacowa jest inwestycją bardzo ważną ze względu 

na liczny ruch pojazdów, które przemieszczają się do Ośrodka Kultury, a dodatkową 

przeszkodą na zdjęcie środków z tego zadania jest fakt, że jak już dzisiaj zostało powiedziane 

zostało wszczęte postępowanie przetargowe na to zadanie, gdzie zostały parafowane 

dokumenty przez Panią Skarbnik angażując środki pod to postępowanie i jeśli dzisiaj te środki 

zostałyby zdjęte to w dniu jutrzejszym trzeba by unieważniać przetarg. 

 

Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik przedstawiając poprawiony wniosek formalny o treści: 

„w paragrafie 4 uchwały w tire 1: w dziale 600 rozdział 60016 paragraf 6050 "drogi gminne" 

w pkt 5 zmniejsza się plan wydatków o 30.000 zł (do kwoty 270.000), w tire 2: w dziale 600 

rozdział 60016 paragraf 6050 "Drogi gminne" w pkt 28 wprowadza się nowe zadanie 

inwestycyjne "Opracowanie koncepcji wariantu rozbudowy drogi gminnej w ciągu  

ul. Nadarzyńskiej w miejscowości Kanie i Otrębusy wraz z infrastrukturą techniczną (zwiększa 

się plan wydatków o 30.000).” 

 

Głos zabrał Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zadając pytanie Radnemu Adamowi 

Adamczykowi, czy ten podtrzymuje swój wniosek uprzednio złożony. 

Radny Adam Adamczyk poinformował, że ze względu na korektę wniosku złożonego przez 

Radnego Zbigniewa Bartosika, wycofuje swój wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wniosek złożony przez Radnego Zbigniewa Bartosika: w paragrafie 4 uchwały w tiret 1:  

w dziale 600 rozdział 60016 paragraf 6050 "drogi gminne" w pkt 5 zmniejsza się plan 

wydatków o 30.000 zł (do kwoty 270.000), w tiret 2: w dziale 600 rozdział 60016 paragraf 6050 

"Drogi gminne" w pkt 28 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne "Opracowanie koncepcji 

wariantu rozbudowy drogi gminnej w ciągu ul. Nadarzyńskiej w miejscowości Kanie  

i Otrębusy wraz z infrastrukturą techniczną (zwiększa się plan wydatków o 30.000). 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, 

Karol Kühn, Paweł Nyc, Michał Segit 

PRZECIW (7) 

Lidia Iwoła, Małgorzata Kucharska, Zbigniew Kurządkowski, Sławomir Rakowiecki, Firmin 

Słojewski, Marek Winiarski, Rafał Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Aldona Górniak, Małgorzata Jabłońska 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Guzik, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że wiosek uzyskał większość. 

 

Głosowano w sprawie: 
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zmian w uchwale budżetowej Nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia  

20 grudnia 2023 r. (RM0006.874.2024) z wprowadzonym wnioskiem. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Lidia Iwoła, Małgorzata 

Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, 

Marek Winiarski, Rafał Wysocki 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Guzik, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5.6. wyrażenia zgody na zawarcie umowy kredytu i zaciągnięcie zobowiązania 

(RM0006.875.2024). 

 

Radny Zbigniew Bartosik poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowane 

przez Komisję Inwestycji, Gospodarki Komunalnej i Finansów. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy kredytu i zaciągnięcie zobowiązania 

(RM0006.875.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Adam Adamczyk, Marta Bartos, Zbigniew Bartosik, Aldona Górniak, Lidia Iwoła, Małgorzata 

Jabłońska, Barbara Koralewska, Dariusz Krzemiński, Małgorzata Kucharska, Karol Kühn, 

Zbigniew Kurządkowski, Paweł Nyc, Sławomir Rakowiecki, Michał Segit, Firmin Słojewski, 

Marek Winiarski, Rafał Wysocki 

NIEOBECNI (4) 

Andrzej Guzik, Grzegorz Matysiak, Adrianna Olczak, Maciej Żukowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski 

 

Głos zabrał Sołtys Kotowic Arkadiusz Łagowski dziękując Burmistrzom za interwencję  

w temacie odśnieżenia i pozbycia się lodu z dróg technicznych przy autostradzie. Zwrócił 

uwagę, że dużo czas poświęciło się na tej sesji inwestycji w Kaniach, gdzie chce się setkami 

tysięcy złotych uszczęśliwić mieszkańców inwestycją, której oni tak naprawdę nie chcą. Więc 

zasugerował, aby te środki przeznaczyć na inwestycję w innych rejonach gminy, jak choćby 

Kotowicach, Falęcinie czy Czubinie. 
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Głos zabrała Radna Marta Bartos w kwestii firmy, która zajmuje się odbiorem odpadów 

komunalnych, która worki pozostawia przed ogrodzeniami, zamiast wrzucać za ogrodzenie lub 

wieszając na ogrodzeniu, a z kilku ulic mieszkańcy informowali, że worki w ogóle nie były 

pozostawione. 

Głos zabrał Radny Adam Adamczyk zwracając uwagę, że z właścicielami nieruchomości we 

wsi Domaniew, które objęte są planem aktualnie obowiązującym, w którym wskazane są jako 

tereny przeznaczone pod uprawy rolne z zakazem zabudowy, prowadzone są rozmowy  

z ofertami nabycia przez podmiot przygotowujący inwestycje wielkopowierzchniowe typu hale 

magazynowe. Podmiot ten w rozmowach sugeruje, że propozycje są poprzedzone rozmowami 

w gminie. Pytanie brzmi czy jakaś firma prowadziła rozmowy i jest zainteresowana zmianami 

w planie zagospodarowania przestrzennego tego terenu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński wskazując sołtysowi, aby zwrócił uwagę na 

załącznik nr 3 do budżetu gminy Brwinów, w którym są dwa tematy dotyczące Kotowic, a to 

że nie są one omawianie przez radnych na sesji to zapewne znaczy, że nie budzą one żadnych 

wątpliwości. Kotowice są w takiej sytuacji, że dwie główne drogi są drogami powiatowymi,  

a rozmowy co do dróg serwisowych przy autostradzie są wstrzymane przez Generalną Dyrekcję 

Dróg Publicznych. 

W temacie poruszonym przez radną Martę Bartos, to takie sygnały trafiały też do urzędu  

i interwencja została podjęta w firmie. Prawdopodobną przyczyną jest fakt, że firma wygrała  

w przetargu i zamówiła worki, ale jeszcze nimi nie dysponuje. 

Radny Adam Adamczyk zapytał o plany miejscowe jako grunty rolne, i w odpowiedzi można 

powiedzieć że od 8-10 lat na spotkania przychodzili mieszkańcy i przedstawiciele firm, którzy 

oczekiwali, że gmina zmieni plan miejscowy tych terenów i zaktywizuje te tereny po to, żeby 

mogły być zabudowane. Nadal informacja zwrotna jest taka sama – nie ma takiej możliwości. 

Póki nie zostanie rozwiązany problem z odwodnieniem w centrum Domaniewa przy drodze 

wojewódzkiej to gmina nie podejmie żadnej zmiany planu miejscowego. Były ostatnio firmy, 

które chciały się spotkać, ale otrzymywały tylko informacje, że takie spotkanie jest 

bezprzedmiotowe. Kilka z nich wystosowało pisma z prośbą o zmianę planu zagospodarowania 

przestrzennego i dostawało odpowiedź negatywną z zaznaczeniem, że jeśli chcą otrzymać 

pozytywną odpowiedź to niech wydadzą ileś milionów złotych i rozwiążą nasz problem  

z odwodnieniem. 

 

Głos zabrała Radna Lidia Iwoła odnośnie wniosku w sprawie kursowania linii 55 w Owczarni 

i Żółwinie, aby gmina pochyliła się nad problemem wprowadzenia zmian zgodnie z potrzebami 

mieszkańców. Następnym problemem jest fakt, że po zmianach komunikacji miejskiej  

od stycznia mieszkańcy Owczarni zostali pozbawieni możliwości dojechania do miasta 

Brwinowa. 

 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że to są niestety wady przekazania 

komunikacji gminnej innemu operatorowi. Niestety nie będąc członkami GPA nie mamy zbyt 

dużego wpływu na zmiany linii czy kursowanie poszczególnych autobusów. 

 

Głos zabrał Radny Zbigniew Bartosik zwracając się z pytaniem, gdyż planowany jest kolejny 

strajk na WKD, czy jako gmina mamy wpływ na to, aby zarząd spółki WKD dogadał się ze 

swoimi pracownikami. 

 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński wyjaśnił, że Brwinów jest udziałowcem WKD, a zgodnie  

z prawem utrzymanie komunikacji międzypowiatowej jest obowiązkiem marszałka, czyli 

województwa danego przewoźnika. Na grudniowym spotkaniu w spółce prezes informował, że 
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udało mu się przekonać województwo, aby przekazali w budżecie wyższą dotację, z której 

można byłoby dać podwyżki i jakieś nagrody dodatkowe roczne. Niestety związkowcy nie 

zaakceptowali proponowanych zmian, a spółka nie ma więcej pieniędzy, i czy udziałowiec 

większościowy tj. województwo przekaże większą dotację zależy już tak naprawdę od sejmiku. 

Jeśli natomiast chodzi czy my jako gmina możemy coś zrobić, to jedynie zwiększyć swoje 

udziały w spółce poprzez wykupienie ich, ale z punktu widzenia naszego budżetu nie da się 

tego zrobić. 

 

7. Zamknięcie sesji 

 

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie LXXIII Sesji Rady Miejskiej 

w Brwinowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował: Łukasz Dybała 


